
J e g y z ő k ö n y v  

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottsága nyílt üléséről. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2024. március 26. napján 12:45 órakor 

  

A Bizottság részéről megjelentek: 
Sebes Péter bizottsági elnök 

Lukács Tamás bizottsági tag 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Kracson Norbert bizottsági tag 

Róth József bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

Dománé Szebényi Éva bizottsági tag 

Végsőné Fazekas Aranka bizottsági tag 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag 

 

Az ülésről távol voltak: 

Szőnyi István bizottsági tag 

Schweitzer Tamás bizottsági tag 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag 

Suhanesz Péter bizottsági tag 

Jászter Beáta bizottsági tag 
 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

dr. Dsupin Róbert Sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányság kapitányságvezetője 

Szabadka Sándor Equans Magyarország Kft. távhő üzletág vezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Mártonné Prokop Zsuzsanna Sátoraljaújhely Város Szlovák Nemzetiségi 

Önkormányzata képviselője 

Vaszily Gábor Dániel Sátoraljaújhely Város Német Nemzetiségi Önkormányzata 

képviselője 

Balogh Ernő Sátoraljaújhely Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata elnöke 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Dsupin Róbert Sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányság kapitányságvezetője 

Szabadka Sándor Equans Magyarország Kft. távhő üzletág vezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 
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Jegyzőkönyvvezető: Komjáthy Krisztina Marianna 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az Ügyrendi, 

Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság határozatképes, mert 14 tagból 8 tag jelen van, 

egyben az ülést megnyitotta. A napirendi pontokra vonatkozóan jelezte, hogy dr. Dsupin Róbert 

kapitányságvezető úr kérte, hogy egyéb elfoglaltsága miatt a meghívóban szereplő 3. napirend 

kerüljön első napirendként megtárgyalásra, továbbá Szabadka Sándor üzletág vezető úr is kérte, 

hogy a 4. napirend kerüljön utolsó napirendi pontként megtárgyalásra, mert egyéb elfoglaltsága 

miatt később tud megérkezni a bizottsági ülésre. Megkérdezte, hogy az elhangzott napirend 

változtatáson kívül van-e valakinek javaslata a napirendi pontokra vonatkozóan.  

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: javasolta az „Egyebek” napirendi pont felvételét. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban egyéb javaslat nem hangzott el, Sebes Péter 

bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a módosított napirend elfogadását. 

 

S z a v a z á s : az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 8 tagja, 8 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés módosított napirendjét az 

alábbiak szerint: 

 

Napirend:  

 

1. Előterjesztés a közbiztonság helyzetéről, valamint a közbiztonság javítása 

érdekében tett intézkedésekről szóló 2023. évi beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzata megalkotására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 11/2022. 

(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési 

Szabályzata megalkotására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt 

kötelezettségek 2023. évi végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadására  

Előterjesztő: Szabadka Sándor távhő üzletágvezető, Equans Magyarország Kft. 

6. Egyebek  
 

Csernai Ferencné bizottsági tag 12:48 órakor megjelent a teremben. 

  



3 
 

1. napirendi pont 

Előterjesztés a közbiztonság helyzetéről, valamint a közbiztonság javítása érdekében tett 

intézkedésekről szóló 2023. évi beszámoló elfogadására 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megkérdezte jegyző urat, hogy van-e szóbeli kiegészítése az 

előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: kiegészíteni valója nem volt az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: köszöntötte Dr. Dsupin Róbert kapitányságvezetőt, és 

megkérdezte, hogy van-e szóbeli kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Dsupin Róbert kapitányságvezető: köszöntötte a megjelenteket. 2022 év vége óta 2023 

január és február hónapokban drasztikusan emelkedett a vagyon elleni bűncselekmények 

száma, ami 70-80 százalékos emelkedéshez vezetett márciusban, majd ez hónapról hónapra 

csökkent, és év végére sok munka és erőfeszítés árán, 12 százalékra sikerült csökkenteni. 

Három kiemelt terület van. Az első és legfontosabb terület a pszichoaktív anyagokkal szembeni 

küzdelem, mely nemcsak helyi szintű, hanem országos jelenség. A pszichoaktív szer nemcsak 

konkurense lett az alkoholos italoknak, hanem bizonyos társadalmi rétegben, családoknál ki is 

váltotta. Az alkoholos italok fajlagos ára sokkal magasabb, mint egy-egy pszichoaktív szernek. 

Abból kifolyólag, hogy olcsóbb, több helyen fordul elő, mint néhány évvel ezelőtt. A 

csökkentés érdekében több intézkedés történt, elkezdődött az intenzív igazoltatása a 

fogyasztóknak és terjesztőknek. Több ilyen terület van a városban, akik ebből élnek, azok 

vegzálva vannak. Jelenleg 2 fő van előzetes letartóztatásban, 1 fő egy hónapja, 1 fő régebb óta. 

Több akció van folyamatban, a múlt héten is volt egy, ahol több fogyasztó volt és egy díler, aki 

állítása szerint nem a városban, hanem Budapesten vásárolta a szert. Ahhoz, hogy az akcióknak 

eredménye legyen, van egy bizonyítéksor, amit össze kell rakni az ügyészségnek ahhoz, hogy 

előzetes letartóztatásba kerülhessenek. Több fogyasztó, fiatalkorú fogyasztó, terjesztéshez 

használt eszközök, drog viszonylag nagyobb mennységben már elegendő bizonyíték ahhoz, 

hogy a bíróság elhiggye, hogy rács mögött a helyük az ilyen embereknek, elsőkörben előzetes 

letartóztatásban, második körben véglegesen. Ezen dolgoznak folyamatosan, mert a jelenségre 

lépni kell, ki kell deríteni, mi vezet odáig, aki fogyasztja. El szeretnének jutni több helyre, 

főként iskolákba, oktatási intézményekbe előadások tartása kapcsán. Eddig 1 fő munkatársa 

dolgozott ezen, jelenleg 3 fő dolgozik. 2024 rendőri vonatkozásában fontos fogalom a 

reziliencia, alkalmazkodóképesség a világ, társadalom környezeti hatásaira. Változni kell. 

Fiatalos stáb foglalkozik a feladattal. A megyei rendőrkapitányságról is kapnak segítséget, 

megyei kiemelt nyomozót, aki összefogja a térséget, Sárospatak, Kisvárda, gönci térség, 

Szlovákia irányába. A másik fontos terület az online bűnözés, csalás, mely témában a megyei 

rendőrkapitányságon dolgozó kollégái tartanak jelenleg bűnmegelőzési előadást a Kossuth 

Lajos Művelődési Központban. A sátoraljaújhelyi rendőrkapitányság működési területén az 

online csalások száma 2022-ben nyolc, 2023-ban huszonkettő volt. Konkrét példát említett, 

mely szerint ezen a héten volt egy bejelentés, ahol az illető egy szőnyeget szeretett volna eladni 

a Market Place-en. A vevő jelentkezett és küldött egy ál GLS linket, melyre rákattintott az 

eladó, és elnavigálta őt egy internetes oldalra, ahol több adatot is levett, aminek következtében 

800.000, -Ft kár érte az eladót. Az ilyen csalások jelentős részének irányítása külföldről 

történik. Nagyon óvatosnak és gyorsnak kell lenni. Az internetes vásárlásokhoz célszerű 

hitelkártyát használni, mert a hitelkártyán lévő összeg a bank pénze. A bank a saját 

hitelkártyájára sokkal gyorsabban, intenzívebben reagál. A bank biztonsági osztályáról jelzik, 

ha érdekes utalás történik a számláról. Általános banki jelenség. A rendőrség megpróbál 

utánamenni a pénznek, ami nem lehetetlen, de gyorsnak kell lenni. A számlák közötti utalás 

egy átlagos banki utalásnál 14 perc. Az internetes csalásoknál magas a kártérték. 2023-ban 
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országosan 25 milliárd forint összegű pénzt vettek el csalók, voltak közöttük vállalati ügyfelek 

és magánszemélyek. Az idei évben, januártól mostanáig 20 milliárd forint az internetes 

csalásokból adódó kárérték. Az ilyen típusú bűncselekmények aránya országosan 15 százalék, 

míg Sátoraljaújhely vonatkozásában 2,4 százalék. Valószínűsíthető, hogy Sátoraljaújhelyen 

azért alacsonyabb ez az arány, mert a lakosság tájékoztatása hétről-hétre történik több fórumon, 

rádión keresztül is. A harmadik fontos terület, amelyre fokozottan figyelni kell, a kiskorúak 

sérelmére elkövetett mindenfajta bűncselekmény. Amennyiben történik ilyen eset, forró 

nyomon azonnal indul a rendőrség. Az online vonalon sok rossz dolog történhet. 

 

Kérdések következtek. 

 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, hogy kínai rendőrök jönnek-e a városba. 

 

dr. Dsupin Róbert kapitányságvezető: nincs információja róla. Amit tud, hogy fel kellett 

mérni országosan, hogy hol, milyen arányú a kínai érdekeltség. Sátoraljaújhelyben körülbelül 

10 fő kínai él. Ez közbiztonsági megállapodás, ilyen létszám mellett nem biztos, hogy kell 

járőrözni. Ahol jelentős létszámú kínai közösség él, ott lehet haszna, visszatartó ereje. 

 

Vélemények következtek.   

 

Csernai Ferencné bizottsági tag: nem kimondottan az előterjesztéssel kapcsolatosan van 

véleménye, hanem a városban zajló eseményekkel, a veszélyeztetettséggel kapcsolatosan, a 

pszichoaktív szerek használatával, családon belüli erőszakkal, melyhez kéri a rendőrség 

fokozottabb munkavégzését. A családon belüli erőszak előfordul a városban. A kolléganői 

kimennek a telepre, ahol bódult állapotban lévő embereket találnak, akik agresszívek, mely 

korábban nem volt tapasztalható. Kérte, hogy a rendőrség részéről legyen egy kontakt személy, 

akit közvetlenül fel tudnak hívni, nem központi telefonon, mert előfordulnak olyan helyzetek, 

amikor szükséges lenne.  

 

dr. Dsupin Róbert kapitányságvezető: megkérdezte, hogy hatósági beavatkozásról van-e szó 

a rendőrség és a családsegítő részéről.  

 

Csernai Ferencné bizottsági tag: hatósági beavatkozást igénylő helyzeteknél kéri munkatársai 

mellé a rendőri segítséget. 

 

dr. Dsupin Róbert kapitányságvezető: kérte, hogy őt hívja fel képviselő asszony. 

 

Csernai Ferencné bizottsági tag: pontosította, hogy a munkatársai, akik lejárnak a telepre 

fogják telefonon hívni kapitány urat. 

 

dr. Dsupin Róbert kapitányságvezető: ha valaki Magyarországon bódult személyt lát, semmi 

nem tiltja, hogy a 112 segélyhívó telefonszámot felhívja. Nem a rendőrség dönti el, hogy 

kimennek-e vagy sem. A hívás bekerül egy központi számra, ahol a hívó elmondja, hogy mit 

tapasztalt és küldik a legközelebb lévő járőrt. Nincs olyan, hogy nem áll rendelkezésre küldhető 

személy. Ez így működik. Ha a rendőrség látja, hogy bódult a személy, előállítják mintavételre. 

Oktatási intézményekbe csak bűncselekmény gyanúja miatt mehet be a rendőrség. Ha valaki 

azt tapasztalja, hogy felmerült kábítószer vagy pszichoaktív szer fogyasztása, hívják a 

rendőrséget, vannak mintavételi eszközök, és elindítják az eljárást. Családoknál az 

tapasztalható, hogy aki öt, tíz évvel ezelőtt alkoholista életmódot folytatott, jelenleg nincs pénze 

megvenni az alkoholt, a gyermek már 16 éves és azt látja, hogy a szülei már nem alkoholt 

isznak, hanem valami más bódító, spirituális szert fogyasztanak. Nehéz igazságot tenni, ha a 
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példa otthonról is rossz. A kapcsolattartás folyamatos a gyámügy és rendőrség részéről. Kérte 

jegyző urat, hogy amennyiben ilyen jelenséget tapasztalnak, jelezzék a rendőrségnek, akik 

beavatkoznak, mert erre oda kell figyelni. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: nagyon jónak tartja, amit kapitány úr a beszámolója elején 

mondott, hogy vannak olyan emberek, akik vegzálva vannak. Ők nem érzik jól magukat a 

városban és ennek is van elrettentő ereje. Ne érezze magát jól az ilyen ember 

Sátoraljaújhelyben. 

 

dr. Dsupin Róbert kapitányságvezető: Magyarországon 700 ezer ember szed valamilyen 

nyugtatót, legálist, kevésbé legálist, átadja a másik embernek nevén lévő nyugtatót. Volt rá 

példa, hogy a rendőrök azt hitték, megcsinálták a városban a legnagyobb kábítószer fogásukat 

és kiderült, hogy nyugtató volt, melyet a megyei rendőrkapitányságról megkapott bevizsgáló 

készülék mutatott ki. Aki értékesítette, átverte a saját ügyfeleit, mert valamilyen szinten 

elbódultak tőle, azonban nem tartozik a kuruzslás fogalma alá, mert nem gyógyítani akart. A 

büntető törvénykönyvben nincs rendelkezés annak szankcionálására.  

 

Végsőné Fazekas Aranka bizottsági tag: bemutatkozott kapitány úrnak. Kézzel írott levélben 

minden évben kéri, hogy zárják le a Szent István park előtti útszakaszt az augusztus huszadikai 

ünnepség idejére. Köszönetét fejezte ki, mert eddig a kérésének mindig eleget tettek. 

 

dr. Dsupin Róbert kapitányságvezető: kérte, ha valakinek van határvadász ismerőse, aki 

rendőr szeretne lenni, szívesen fogadják. A sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányságon jelenleg öt 

üres álláshely van, három tiszti és két tiszthelyettesi.  

 

Végsőné Fazekas Aranka bizottsági tag: jónak tartja, hogy a Szent István parknál lévő 

útszakasz arra a 45 percre le van zárva és van rendőri jelenlét az augusztus huszadikai 

ünnepségen. Volt olyan év, miközben az ünnepi szónokot hallgatták, kábult ember énekelve 

arra ment és megzavarta az ünnepséget.  

 

dr. Dsupin Róbert kapitányságvezető: megköszönte Jánosi Attila osztályvezetőnek, hogy a 

Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály a térfigyelő kamerafelvételekkel segíti a 

rendőrség munkáját. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Sebes Péter bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közbiztonság helyzetéről, valamint a 

közbiztonság javítása érdekében tett intézkedésekről szóló 2023. évi beszámolót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.  
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S z a v a z á s : az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 9 tagja, 9 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottsága 

10/2024. (III.26.) határozata 

a közbiztonság helyzetéről, valamint a közbiztonság javítása érdekében tett 

intézkedésekről szóló 2023. évi beszámoló elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közbiztonság 

helyzetéről, valamint a közbiztonság javítása érdekében tett intézkedésekről szóló 2023. évi 

beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.  

 

2. napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzata megalkotására 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megkérdezte jegyző urat, hogy van-e szóbeli kiegészítése az 

előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: említette az elmúlt testületi ülésen, hogy módosítani szeretnék az 

önkormányzati Szervezeti és Működési Szabályzatot. A képviselő-testület tagjai részére 

megküldésre került az SZMSZ, hogy szövegszerű javaslataikkal küldjék vissza. Azon túl, hogy 

elnök úrral többször szóbeli egyeztetés történt, két képviselő küldött vissza határidőre 

javaslatot, melyből az egyik szövegszerű javaslat volt, a másik csupán néhány javaslatot 

tartalmazott. Határidőn túl két képviselő küldött egy-egy javaslatot. A Polgármesteri Hivatal 

osztályvezetői is megkapták a jelenleg hatályban lévő SZMSZ-t, ők tüzetesen átvizsgálták, és 

mindenki a saját maga javaslatát megküldte részemre, mely összesítést követően fórumon 

átbeszélésre került, és ez alapján megalkottuk az új SZMSZ-t. Tekintettel arra, hogy sok 

módosítási javaslat érkezett, új SZMSZ megalkotása vált indokolttá. Néhány gondolat a legfőbb 

változásokról, amelyek eszközlésre kerültek a tervezetben. A függelékek megszűntek az új 

jogszabály szerkesztési szabályok miatt, a Loclex rendszer sem fogadja el a függelékek 

csatolását. A függelékek mellékletekként lettek feltüntetve. A mellékletek is átdolgozásra, és 

azok sorrendje is módosításra került. Az egyik képviselő által kezdeményezett rövidítésekre 

vonatkozó javaslatok elfogadásra kerültek, egy kivételével. Három fogalom, az ülés vezetője, 

az elnök, a polgármester keveredett. Az ülés vezetője fogalom lett a rövidítés, mind az elnök, 

mind a polgármester rövidítések kikerültek az SZMSZ-ből. A testületi ülésről készült video 

felvételének honlapra történő feltöltése továbbra sem támogatott. Az előterjesztők körébe 

bekerült a főépítész, illetve a rendtartással kapcsolatos 17. § módosult, mely szerint rendbontási 

cselekménynek minősül a bekiabálás és mások hozzászólásának közbe kiabálással történő 

megzavarása is. Kiegészült az SZMSZ továbbá azzal, hogy az előterjesztés szóbeli kiegészítését 

az előterjesztő által megbízott személy is elvégezheti. A felszólalás időtartamai a hatályban 

lévő SZMSZ-ben foglaltak szerint, változatlanul maradtak. Az interpelláció és kérdés témaköre 

is maradt abban az állapotában, ahogy volt. A határozatok kereshető formátumban a honlapra 

történő feltöltésén dolgoznak, de a betűrendes formátumban történő feltöltés nem garantált, 

viszont mindenképpen kereshető formátum kerül majd kialakításra. A határozatok amúgy a 

jegyzőkönyvekben szerepelnek, melyek a honlapon megtalálhatóak. További módosítás, hogy 

az SZMSZ 1. mellékletében található önként vállalt önkormányzati feladatok közé bekerült a 

Kalandpark, mint Turisztikai, szabadidős, sport, valamint egyéb szórakoztatásra irányuló 

tevékenységet biztosító intézmény működtetése, valamint az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 
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társasházkezelési feladata. A hulladékgazdálkodási feladatok kikerültek az SZMSZ-ből. 

Kikerült a jegyzői hatáskörből, és bizottsági hatáskörbe került a lakásbérlet jogának másik 

lakásbérlet vagy tulajdonjog cseréhez történő hozzájárulás. Két módosítási javaslata van a 

kiküldött SZMSZ-szel kapcsolatban. A jelenleg hatályban lévő SZMSZ szerint az Ügyrendi, 

Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság hagyja jóvá a polgármesteri hivatali SZMSZ-ét. 

Megvizsgálásra került az önkormányzati SZMSZ 2. melléklete, valamint a törvényességi 

felügyelettel egyeztetés történt, mely során megállapítást nyert, hogy polgármesteri hivatali 

SZMSZ kapcsán is kizárólag véleményezési jogkörrel rendelkezik a bizottság. Kérte, az 

Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottságot, hogy a hivatali SZMSZ-t, 

„jóváhagyásra javasolja” kiegészítéssel fogadja el, tekintettel arra, hogy nem átruházható 

hatáskör, azonban ez nem rendelet, hanem szabályzat, amely a határozat mellékletét képezi. Az 

SZMSZ utolsó mellékletében a bizottságnak neve nem került átírásra, kérte ennek módosítását 

is. Sajnálja, hogy Schweitzer Tamás képviselő úr nem volt jelen, tekintettel arra, hogy az ő 

javaslatára került be a polgármesteri hivatali SZMSZ a napirendek közé. A bizottsági ülésen, 

amikor legutóbb az SZMSZ módosítás tárgyalása történt, illetve az azt követő testületi ülésen, 

valamint az interpellációjában is elmondta, hogy a jegyző megpróbálta megakadályozni őt, 

hogy részt vegyen bizottsági ülésen. Álláspontja szerint nem lehet megakadályozni, hogy egy 

képviselő bizottsági ülésen részt vegyen, amit én nem is tettem meg az állításával ellentétben, 

mert azon az ülésen részt vett.  Ezen a bizottsági ülésen is lehetősége lett volna részt venni, sőt 

most már a bizottság tagjaként lett volna rá lehetősége. Több javaslatot tett mindkét SZMSZ 

kapcsán, és most sokkal több módosítás van napirenden, mint a legutóbbi módosítás során. 

Véleménye szerint jó lett volna, ha részt vesz a bizottsági ülésen, de valamiért neki most nem 

volt olyan fontos. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megjegyezte, hogy Schweitzer Tamás, Ujjné Schneider Hedvig 

és Suhanesz Péter bizottsági tagok előre jelezték egyéb elfoglaltság miatt távolmaradásukat a 

bizottsági ülésről.  

 

Kérdések következtek. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: megkérdezte, hogy a polgármesteri hivatali SZMSZ-t a 

képviselő-testületnek kell-e jóváhagyni. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a képviselő-testületnek kell jóváhagyni a polgármesteri hivatali 

SZMSZ-t. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: megkérdezte, hogy napirendi pont lesz-e. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megjegyezte, hogy az egy külön napirend lesz. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a 4. napirendnél el fogja mondani, hogy az Ügyrendi, Nemzetiségi 

és Városüzemeltetési Bizottság nem megalkotni fogja polgármesteri hivatali SZMSZ-t, hanem 

javasolja megalkotni a képviselő-testületnek. A mostani testületi ülésre nem kerül be, hanem 

majd a következőre. Nem szeretné mindkét SZMSZ-t a most bevinni a testület elé. A bizottság 

vagy elfogadja, vagy módosítási javaslattal él. Lesz majd módosítási javaslat a kiküldött 

anyaghoz képest, amelyet a bizottság már jóváhagyásra javasolt. Valószínű, hogy lesz 

rendkívüli testületi ülés húsvét után, és akkor kerül majd a testület elé. A pontos dátumról és 

napirendi pontokról egyelőre nincs információja. Ha egyéb napirendi pontja nem lesz a 

bizottságnak, akkor nem kell a testületi ülés előtt bizottsági ülést összehívni, hanem a most 

elfogadott javaslat kerül a képviselő-testület elé. 
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Kracson Norbert bizottsági tag: ő volt az egyik, aki határidőn túl nyújtott be javaslatot, de 

nem egyet, ahogy jegyző úr mondta, hanem többet is. Ha jól értette, azért egy javaslatnak 

tekintették, amit beadott, mert a másik a polgármesteri hivatali SZMSZ-t érinti. Megkérdezte, 

hogy a jegyzői hatáskörrel kapcsolatos kérdést nem itt kellene-e feltenni. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: ennél az SZMSZ-nél kellene feltenni amit javasolt, de válaszolt 

képviselő úrnak, hogy nem SZMSZ-ben szabályozná a javaslatot, hanem SZMSZ-en kívüli 

külön megbeszéléssel orvosolná a felvetett problémát. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: hozzátette, hogy a bizottság többi tagja látta az SZMSZ-t, de 

nem tudják, hogy jegyző úr és Kracson Norbert képviselő úr miről beszél.  

 

Kracson Norbert bizottsági tag: két javaslata volt, de jegyző úr csak egy javaslatot említett. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: csak az egyik javaslat került elfogadásra. A másik javaslat, ha jól 

emlékszik, az volt, hogy ha a megválasztott önkormányzati képviselő saját választási 

körzetében fejlesztési beruházások, vagy átalakítási munkálatok történnek, akkor azok 

előzetesen kerüljenek megbeszélésre az önkormányzati képviselővel. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: kiegészítette, hogy ha olyan döntés szükséges, amely 

bizottsági vagy önkormányzati hatáskör, akkor a döntés előkészítésbe előzetesen vonják be az 

adott választási körzet képviselőjét. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: megjegyezte, hogy ez SZMSZ módosítás nélkül is működik. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: úgy látja, hogy nem működik. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: tartja a kapcsolatot minden képviselővel, felhívják, személyesen 

keresik. Sebes Péter elnök úr az SZMSZ megalkotása kapcsán két alkalommal volt az 

irodájában, Csernai Ferencné képviselő asszony is megkeresi ha a képviselői munkájával 

kapcsolatban kér információt vagy segítséget, Lukács Tamás és Szőnyi István képviselő 

urakkal is szokott egyeztetni, Palicz István képviselő úrral a vagyongazdálkodási bizottsági 

ülések előtt, órákon keresztül egyeztetnek. Úgy gondolja, ha képviselő úr nem keresi, a 

képviselői munkájával kapcsolatban az nem az ő hibája, bár tudomása szerint az 

osztályvezetőivel folyamatosan egyeztet. 

 

Vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: megköszönte jegyző úr kiegészítését. Megjegyezte, hogy 

a szavazásnál tartózkodni fog, de csak azért, mert nem volt ideje áttekinteni az anyagot. Kracson 

Norbert képviselő társa szavai ütötték meg a fülét, amikor azt mondta, hogy a megválasztott 

képviselőt meg kell hívni. Jelzi, hogy a választott és listás képviselőket meg kell hívni 

mindenhová, egyeztetésekre, bizottsági ülésekre, nyilván nem magánbeszélgetésekre, 

személyes egyeztetésekre. 

 

Csernai Ferencné bizottsági tag: hozzátette, hogy Kracson Norbert képviselő úr úgy gondolta, 

hogy ha az egyéni körzettel kapcsolatos dolog van, vagy indul egy beruházás, akkor azt ne a 

médiából tudja meg. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: kérte, hogy ez a listás képviselőkre is vonatkozzon, mert 

ők minden körzetben érintettek, és kérte, ha van ilyen egyeztetés, akkor őket is hívják meg. 
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Csernai Ferencné bizottsági tag: nem is az egyeztetésen van a hangsúly, hanem az információ 

átadáson. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: egy meghozott bizottsági döntés után szembesül 

előterjesztőként a meghozott bizottsági döntéssel. Illő lenne az előterjesztőt bevonni az 

egyeztetésbe előzetesen. Ha egy választott képviselő levelez a polgármesteri hivatal adott 

osztályával, és konstruktív párbeszéd folyik a megoldás érdekében, akkor az lenne a minimum, 

hogy amikor megoldás születik, akkor tájékoztatást kap. Nem választott vagy listás képviselőről 

beszél, hanem konkrét esetekről. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a képviselők a jegyzőn keresztül használják a polgármesteri 

hivatalt, kommunikálhatnak az osztályokkal, ezt felesleges SZMSZ-ben szabályozni. Ez 

kommunikációs kérdés. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: az imént elmondottakat inkább a polgármesteri hivatali 

SZMSZ napirendjénél kellett volna mondania. A második javaslata valószínűsíthető, hogy a 

polgármesteri hivatali SZMSZ-hez kapcsolódik, annál a napirendnél majd felteszi. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megköszönte jegyző úr munkáját az SZMSZ-szel kapcsolatban, 

és azt is, hogy rendelkezésre állt a képviselők számára. Köszönetét fejezte ki az 

osztályvezetőknek a javaslatokért, hogy összeállt az egységes szerkezetbe foglalt 

önkormányzati Szervezeti és Működési Szabályzat.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Sebes Péter bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 

Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletét 

alkossa meg azzal a módosítással, hogy a rendelet-tervezet 2. melléklet II. rész 1.5. pont 1.5.1. 

alpontjában található „jóváhagyja a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési 

Szabályzatát,” szövegrész kerüljön felvételre a 2. melléklet II. rész. „1.1. Előzetesen 

véleményezi és állást foglal a Képviselő-testület hatáskörébe tartozó alábbi ügyekben:” 

pontjába 1.1.3. alpontként a további alpontok sorszámának értelemszerű megváltoztatásával. 

 

S z a v a z á s : az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 9 tagja, 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottsága 

11/2024. (III.26.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

önkormányzati rendeletet alkossa meg azzal a módosítással, hogy a rendelet-tervezet 2. 

melléklet II. rész 1.5. pont 1.5.1. alpontjában található „jóváhagyja a Polgármesteri Hivatal 

Szervezeti és Működési Szabályzatát,” szövegrész kerüljön felvételre a 2. melléklet II. rész. 

„1.1. Előzetesen véleményezi és állást foglal a Képviselő-testület hatáskörébe tartozó alábbi 



10 
 

ügyekben:” pontjába 1.1.3. alpontként a további alpontok sorszámának értelemszerű 

megváltoztatásával. 

 

3. napirendi pont 

Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 11/2022. 

(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megkérdezte jegyző urat, hogy van-e szóbeli kiegészítése az 

előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: 2022 júniusában alkotta meg az önkormányzat a személyes 

gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendeletét. 2024. április 15-ig 

van lehetősége az önkormányzatnak felülvizsgálni a rendeletet és a térítési díjakat újra 

meghatározni. Az Egyesített Szociális Intézmény ellátási formaként elvégezte az önköltséges 

térítési díjaknak a számítását, melyeknek a konklúzióját a rendelet módosítás melléklete 

tartalmazza. Az emelkedett díjmódosítással módosult a rendelet. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés és vélemény nem hangzott el, Sebes Péter bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a személyes gondoskodást nyújtó szociális 

ellátásokról szóló 11/2022. (VI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet a 

rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 
 

S z a v a z á s : az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 9 tagja, 9 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottsága 

12/2024. (III.26.) határozata 

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 11/2022. (VI. 28.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a személyes 

gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 11/2022. (VI. 28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló rendeletet a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 
 

Szabadka Sándor Equans Magyarország Kft. távhő üzletág vezetője 13:25 órakor megjelent a 

teremben.  

 

4. napirendi pont 

Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési 

Szabályzata megalkotására 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megjegyezte, hogy egy kicsit később kapták meg ezt az anyagot, 

de mindenkihez időben eljutott.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: valóban később került kiküldésre az anyag, mert Schweitzer Tamás 

képviselő úr javaslatának megfelelően a polgármesteri hivatali SZMSZ-ből kikerült az 

önkormányzati tanácsadó, ezáltal az organogramon is módosításra került, és a rendelkezés 

bekerült az önkormányzati SZMSZ-be, tekintettel arra, hogy az önkormányzati tanácsadónak a 
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polgármester a munkáltatója, ő határozza meg feladatait. A polgármesteri hivatali SZMSZ-ben 

is történt módosítás a kiküldött anyaghoz képest. Az egyik változtatás, hogy a hivatali 

munkarendnél az ügyfélfogadás rendje elírásra került, ügyfélfogadási rend nem került 

meghatározásra, továbbá a munkarend kifejezés ügyfélfogadási rendre módosult. Kérte a 

módosításokkal történő elfogadást. Az osztályok közötti munkamegosztás a régi SZMSZ 

szerint működött. Legfőképpen a vagyongazdálkodási, a pénzügyi és a városüzemeltetési 

osztály feladatainak megosztása került tisztázásra, bekerült a jegyzői titkársági koordinátor 

munkakör, és a polgármesteri titkárnő, továbbá az organogram a gépjárművezetővel egészült 

ki, illetve az osztályok ténylegesen ellátott feladataival módosult az SZMSZ, valamint az 

önkormányzati tanácsadó kikerült belőle. 

 

Vélemények következtek. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: úgy gondolta, hogy a jegyzői hatásköröknél lehetne 

módosítani. A képviselői hatáskörökkel kapcsolatosan jegyző úrnak a 2.2.1.2. m) pontban 

található hatásköre, hogy elősegíti az önkormányzati képviselők jogainak gyakorlását. Ezt 

lehetne kiegészíteni azzal, hogy a képviselőnek az a joga, hogy ha döntés született egy adott 

képviselő javaslata alapján, melyből ügyirat keletkezik, akkor tájékoztatást kapjon, illetve 

vonják be a döntés előkészítésbe, ha ennek bármilyen fejleménye történhet, akár bizottsági vagy 

polgármesteri döntés születhet.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: megkérdezte, hogy hány esetben fordult elő, hogy nem 

tájékoztatták őt.  

 

Kracson Norbert bizottsági tag: legalább négy esetben. Tehát ha bizottság dönt egy ügyben 

képviselői javaslatra, utána a rendkívüli bizottsági ülésen szembesül vele, aki érintett két 

ügyben is.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: azt a rendkívüli bizottsági ülést polgármester úr hívta össze a és ő 

terjesztette elő a javaslatait nem én. Amennyiben polgármester úr összehív egy bizottsági ülést, 

az azokon lévő előterjesztéseseket vele kell egyeztetni, ennek az ügynek semmi köze nincs a 

hivatal SZMSZ-éhez. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: kérte, hogy előzetesen vonják be az egyeztetésekbe, 

előzetesen jelzést kér, ha a bizottsági döntéstől eltérő döntés születik. Korábban volt egy 

kezdeményezése szelektív hulladékgyűjtők cseréjére vonatkozóan. A szolgáltatóval az 

egyeztetés megtörtént, a cserét végrehajtották, és nem kapott róla tájékoztatást. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: ha jól értette, képviselő úrnak volt egy kérése, mely a szolgáltató 

részére továbbításra került, miszerint cseréljék ki a szelektív hulladékgyűjtő edényeket, a csere 

megtörtént, amiről a hivatal sem kapott tájékoztatást, ezért szólni sem állt módunkban, de ezt a 

problémát véleménye szerint szintén nem SZMSZ módosítással lehet orvosolni. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: nem volt ilyen egyszerű, mert hónapokig tartott, mire a csere 

megtörtént. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: mindent meghallgatva kérte, hogy képviselői javaslatra történjen 

visszacsatolás, de szerinte ez eddig is így működött. 

 

Róth József bizottsági tag: hozzátette, hogy a saját jelzéseire mindig kapott jegyző úrtól 

választ, de jobb kommunikációt kért. 
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Kracson Norbert bizottsági tag: a tájékoztatásról beszél, nem a döntésről. 

 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: megjegyezte, hogy a szavazásnál tartózkodni fog, de 

csak azért, mert nem volt ideje áttekinteni az anyagot. Továbbá észrevételt tett azzal 

kapcsolatosan, hogy a tájékoztatások, hirdetmények fali táblára történő kihelyezése a XXI. 

században elavult. A folyosóra kihelyezett hirdetőtáblákon elhelyezett hirdetmények számára 

nem voltak áttekinthetők. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a hirdetmények rendje megvan, témakörönként külön-külön táblán 

szerepelnek a hirdetmények, de elektronikus formában is megtalálhatók. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: véleménye szerint a polgármesteri hivatal épületén kívül, 

zárt helyen kellene elhelyezni a hirdetőtáblát.  

 

Tekintettel arra, hogy további vélemény nem hangzott el, Sebes Péter bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal 

Szervezeti és Működési Szabályzatát a határozat melléklete szerinti tartalommal hagyja jóvá, 

ezzel egyidejűleg a 400/2021. (VII.29.) határozatával megalkotott Sátoraljaújhelyi 

Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát helyezze hatályon kívül. 

 

S z a v a z á s : az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 9 tagja, 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottsága 

13/2024. (III.26.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzata 

megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Képviselő-testülete Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal 

Szervezeti és Működési Szabályzatát a határozat melléklete szerinti tartalommal hagyja jóvá, 

ezzel egyidejűleg a 400/2021. (VII.29.) határozatával megalkotott Sátoraljaújhelyi 

Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát helyezze hatályon kívül. 

 

5. napirendi pont 

Előterjesztés a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt 

kötelezettségek 2023. évi végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadására  

 

Sebes Péter bizottsági elnök: köszöntötte Szabadka Sándor üzletág vezetőt. Megjegyezte, 

hogy újszerű az elkészített beszámoló. Megkérdezte, hogy van-e szóbeli kiegészítése az 

előterjesztéssel kapcsolatosan.  

 

Szabadka Sándor üzletág vezető: csak azért változtatott, mert 15 év alatt a rendszernek, a 

működésüknek az alapjait és a statikus adatait mindenki megismerte. Próbálta színessé, 

könnyebben befogadhatóvá tenni azt, hogy mi jellemző az elmúlt év működésére és utalt rá, 

hogy mi várható a jövőben. A céljuk azzal, hogy megjelennek a sajtóban, rádióban, próbálják 

az energiatudatosságot erősíteni a távhős fogyasztóknál. 
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Végsőné Fazekas Aranka bizottsági tag 13:44 órakor elhagyta a termet. 

 

 

Vélemények következtek. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megállapítást nyert, hogy a közületi fogyasztók, intézmények 

megtakarítást eszközöltek, a lakossági fogyasztók viszont többet fogyasztottak. Igazgató úr a 

hivatal segítségét kérte, hogy meg tudja találni a kapcsolatot a társasházak kezelőivel, a 

lakosságot rávezetni a takarékosságra. 

 

Szabadka Sándor üzletág vezető: szerencsés lenne, ha a társasházkezelőkkel elindulna a 

konzultáció valamilyen szervezett formában, akár a hivatalon belül a távhő szolgáltató és a 

társasházkezelők között. A cél, hogy a társasházkezelők minél nagyobb számban vegyék 

igénybe távhőt, mint szolgáltató felajánlását. Részt vennének a lakógyűléseken és az adott 

társasházon belül az ottlakókkal szükséges lenne ismertetni és elfogadtatni, hogy miért állhat 

érdekükben az, hogy ha tudatosabban használják a távhő rendszert, és odafigyelnek arra, hogy 

az épületek belső hálózata sok esetben felújításra szorul. Megköszönte elnök úr javaslatát a 

társasházkezelőkkel való konzultációval kapcsolatosan. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: közös gondolkodás céljából megjegyezte, hogy ő is 

távhős épületben lakik és a lépcsőházban is van radiátor. Többször javasolta, hogy a bejáratnál 

lévő négy darab radiátorból, két darab teljesen felesleges, mert szinte melegebb van a 

lépcsőházban, mint a lakásokban. A földszinti lakók viszont kijelentették, hogy nekik szükséges 

mind a négy darab radiátor. Megkérdezte, hogy a lépcsőházi fűtésre milyen előírás van. 

 

Szabadka Sándor üzletág vezető: nincs előírás. Azokat az épületeket eredetileg úgy tervezték, 

hogy a lépcsőházzal közös fal a lakásnak a közös fala, az nincs hőszigetelve. Valamilyen fűtött 

térnek kell lenni, ami hűlő felület. Az épületek lépcsőházaiba bekerültek hőszigetelt üvegek, 

amitől még melegebb a lépcsőház. Minden épület, lépcsőház egyedi sajátossággal rendelkezik. 

A távhő látja leginkább a szolgáltatók közül, akár még szintenként is, hogy mi az, aminek van 

értelme, mi az, aminek nincs. A lépcsőházfűtést nem elhagyni, hanem észszerűvé kellene tenni. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: a lépcsőházak hőmérsékletének ellenőrzését javasolja. 

 

Szabadka Sándor üzletág vezető: ellenőrzésre nem jogosultak, a radiátor szelepeken kell a 

fűtést szabályozni, a lakásokban is. A távhő feladata a megfelelő hőmennyiség biztosítása, 

amivel mindenki a lakásán belül tudja a hőmérsékletet beállítani, működő berendezés mellett. 

 

Sebes Péter bizottsági elnök: megköszönte Szabadka Sándor üzletág vezető úr és munkatársai 

lakosságbarát munkáját. 

 

Tekintettel arra, hogy további vélemény nem hangzott el, Sebes Péter bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós 

szerződésében foglalt kötelezettségek 2023. évi végrehajtásáról szóló tájékoztatót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s : az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 8 tagja, 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottsága 

14/2024. (III.26.) határozata 

a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt kötelezettségek 2023. 

évi végrehajtásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi távhő 

rendszer koncessziós szerződésében foglalt kötelezettségek 2023. évi végrehajtásáról szóló 

tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

6. napirendi pont 

Egyebek 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: városüzemeltetési téma, ezért tájékoztatja a bizottságot, 

hogy három kérdést nyújtott be polgármester úrnak és mind idevágó téma. Az első kérdése, 

hogy 2023-ban határozat született a gróf Andrássy Gyula tér közterület elnevezéséről. 

Nincsenek kihelyezve a közterület elnevezéséről a táblák. A másik kérdése a sérült, kifakult 

kresz táblák cseréjére vonatkozik. Több százas nagyságrendben találhatók ilyen táblák a 

városban. Örömmel vette a polgármesteri hivatal beszámolójában, hogy működik az útellenőri 

szolgálat, de a valóságban ennek nem látni a nyomát. A harmadik kérése, azokkal az 

utcanévtáblákkal kapcsolatos, amelyek 8-10 éve kerültek kihelyezésre, műanyagból készültek 

és szerepel rajtuk a városrész elnevezése. Ezek a táblák mostanára kifakultak, a szöveg 

olvashatatlanná vált rajtuk, cserére szorulnak. A város arculatára nem vetnek jó fényt. A 

felvetett három témában nem kér döntést, csak tájékoztatásul közölte. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: több jelzés érkezett hozzá a Batsányi utcában élőktől, hogy 

nem változott a helyzet, továbbra is veszélyes a Rákóczi utcai lámpás kereszteződéstől a 

kishatár közötti útszakaszon a közlekedés, több baleset volt az elmúlt félévben ezen az 

útszakaszon, és problémát jelent a Batsányi János utcából a Rákóczi utcára gépjárművel történő 

kihajtás. Korábban már kérték a közlekedési tükör kihelyezését a Batsányi János – Rákóczi utca 

kereszteződésével szembe, de elutasították azzal, hogy nem állt rendelkezésre megfelelő forrás. 

Kéri a bizottságot, hogy járuljon hozzá a Batsányi János – Rákóczi utca kereszteződésével 

szemben lévő közlekedési tükör kihelyezéséhez. A finanszírozását egy civil partner vállalta. Az 

önkormányzat költségvetését nem érinti. 

  

Tekintettel arra, hogy kérdés és vélemény nem hangzott el, Sebes Péter bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési 

Bizottság átruházott hatáskörben – önkormányzati költségtérítés nélkül – járuljon hozzá a 

Sátoraljaújhely, Batsányi János – Rákóczi utca kereszteződésével szemben közlekedési tükör 

kihelyezéséhez. A közlekedési tükör költségeinek biztosítását a választási kerület önkormányzati 

képviselője, Kracson Norbert önként vállalta. 

 

S z a v a z á s : az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 8 tagja, 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottsága 

15/2024. (III.26.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottsága átruházott hatáskörben – önkormányzati költségtérítés nélkül –

hozzájárul a Sátoraljaújhely, Batsányi János – Rákóczi utca kereszteződésével szemben 

közlekedési tükör kihelyezéséhez. A közlekedési tükör költségeinek biztosítását a választási 

kerület önkormányzati képviselője, Kracson Norbert önként vállalta.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Sebes Péter bizottsági elnök 

megköszönte a bizottsági tagok munkáját és a nyílt ülést 13 óra 56 perckor bezárta. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Dománé Szebényi Éva sk. 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

Sebes Péter sk. 

bizottsági elnök 

 


